
蔡榮星主席（左一）感謝香港大學專業進修學院兼任教授

鄭新文太平紳士（右一）撥冗主持畢業典禮。

Dr. TSOI Wing Sing, Ken (left 1), the Chairman, thanked  
Prof. TSENG Sun Man, JP (right 1), Adjunct Professor of The 
University of Hong Kong School of Professional and Continuing 
Education, for officiating the Ceremony.

主席兼名譽校監蔡榮星博士（前排左八）、主禮嘉賓

香港教育大學特殊教育與輔導學系教授暨特殊學習需要

與融合教育中心總監冼權鋒教授（前排左九）及其他嘉

賓一同見證學生畢業的重要時刻。

Dr. TSOI Wing Sing, Ken (front row, left 8), the Chairman cum 
Honorary Supervisor, Prof. SIN Kuen Fung, Kenneth (front row, 
left 9), Director of the Centre for Special Educational Needs 
and Inclusive Education cum Professor in the Department of 
Special Education and Counselling, The Education University of 
Hong Kong, the officiating guest, and other guests witnessed 
the significant moment of graduates.

04/07
東華三院特殊學校聯校畢業典禮
TWGHs Joint Special Schools Graduation Ceremony

05/07 東華三院幼兒園聯合畢業典禮
Joint Graduation Ceremony of TWGHs 
Nursery Schools

主席兼名譽校監蔡榮星博士（右一）聯同學務委員會主任委員馬清揚副主席 

（左一）致送紀念品予主禮嘉賓香港教育大學校長張仁良教授SBS太平紳士 

（右二）。

Dr. TSOI Wing Sing, Ken (right 1), the Chairman cum Honorary Supervisor, and 
Mr. MA Ching Yeung, Philip (left 1), Vice-Chairman cum Chairman of the Education 
Committee, presented a souvenir to Prof. CHEUNG Yan Leung, Stephen, SBS, JP 
(right 2), President of The Education University of Hong Kong, the officiating guest.

03/07
東華三院小學聯校畢業典禮
TWGHs Joint Primary Schools Graduation Ceremony
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中央統戰部三局副局長仇昱女士（前排左四）歡迎訪京團成員到訪。

Ms. QIU Yu (front row, left 4), Deputy Secretary-General of the Third Bureau of The 
United Front Work Department, welcomed the members of the Delegation.

董事局成員與國家民政部副部長詹成付

先生（前排右五）交流會面。

Board Members met with Mr. ZHAN Chengfu 
(front row, right 5), Vice Minister of the 
Ministry of Civil Affairs.

國 務 院 港 澳 事 務 辦 公 室 交 流 司 司 長

吳煒先生（右）與蔡榮星主席（左）就

本院事務作交流。

Mr. WU Wei (right), Director of the 
Department of Exchange and Cooperation, 
Hong Kong and Macao Affairs Office of the 
State Council, exchanged views with Dr. 
TSOI Wing Sing, Ken (left), the Chairman, 
on the development of TWGHs.

蔡榮星主席（右）致送紀念品予國家教育部

港澳台辦常務副主任徐永吉先生（左）。

Dr. TSOI Wing Sing, Ken (right), the 
Chairman, presented a souvenir to Mr. 
XU Yongji (left), Executive Deputy Director 
of the Hong Kong, Macao and Taiwan 
Affairs Office of the Ministry of Education.

董事局北京之旅
Beijing Tour of TWGHs Board of Directors

07-10/07
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國家中醫藥管理局局長于文明教授（前排左五）接待訪京團成員。

Prof. YU Wenming (front row, left 5), Commissioner of the State Administration of Traditional Chinese Medicine, 
greeted the members of the Delegation.

董事局成員與中國中醫科學院副院長楊龍會教授（前排右五）交流中醫藥發展經驗。

Board Members exchanged views on Chinese medicine development with Prof. YANG Longhui (front row, right 5), 
Vice President of the China Academy of Chinese Medical Sciences.

董事局成員與北京市中醫管理局局長屠志濤先生（前排右二）及中國中醫科學院副院長楊龍會教授（前排 

左二）討論本院中醫發展。

Board Members discussed TWGHs’ development in traditional Chinese medicine with Mr. TU Zhitao (front row, 
right 2), Director of Beijing Administration of Traditional Chinese Medicine, and Prof. YANG Longhui (front row,  
left 2), Vice President of the China Academy of Chinese Medical Sciences.
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蔡榮星主席與身在北京參與「清華大學甫智方舟中學生拓新技

術實踐課程及支教活動」的本院學生分享人生經驗。

Dr. TSOI Wing Sing, Ken, the Chairman, shared his experience with 
TWGHs students participating in the “Fuzhifangzhou 2019”,  
a creative learning and voluntary teaching programme in Beijing.

董事局成員到訪北京中醫醫院。

Board Members visited the Beijing Hospital of Traditional Chinese Medicine.
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蔡榮星主席（第一排左六）聯同董事局成員及高級職員，與教育局局長楊潤雄太平紳士

（第一排左七）就本院的教育服務發展交流意見。

Dr. TSOI Wing Sing, Ken (first row, left 6), the Chairman, Board Members and senior staff 
exchanged views on TWGHs’ education service development with the Hon. YEUNG Yun Hung, 
Kevin, JP (first row, left 7), Secretary for Education.

東華三院傑出學生獎暨 
香港中學文憑考試優異成績獎頒獎禮
Prize Presentation Ceremony for Student of the Year Awards cum 
HKDSE Outstanding Awards

與教育局局長交流會面
Meeting with Secretary for Education

13/07

15/07
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